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Activiteitenin De Dreef

Rollerdisco. Vrijdag 1 oktober van
19.00 tot 21.00 uur is er weer een rol-
lerdisco op het evenementenplein voor
De Dreef. Je kunt dan lekker skaten op
muziek gedraaid door DJ Eric en Rene
en natuurlijk staan er ook weer en aan-
tal toestellen. Bij nat wegdek gaat het
evenement niet door. Pols-, elleboog- en
kniebescherming is verplicht!

Jeugddisco. Vrijdag 15 oktober van
19.00 tot 21.00 uur is er een jeugddis-
co voor de basisschooljeugd vanaf 8
jaar. Muziek wordt gedraaid door DJ
Peter en DJ Jasin. Entree: 1 Euro inclu-
sief 1 consumptie en een pasje ver-
plicht. Wil je een pasje laten maken
neem dan een pasfoto en 1 Euro extra
mee. Kom op tijd want vol is vol.

Speelgoedmarkt. Zaterdagochtend 6
november is er weer een speelgoed-
markt in De Dreef. Kinderen kunnen een
tafel reserveren voor 2 Euro vooraf te
betalen bij De Dreef W.C. Coevering 33,
Geldrop. Als na afloop de tafel netjes is
opgeruimd kun je 1 Euro terug verdie-
nen. Ben snel want vol is vol. 
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Informatieavond BOSE
U bent van harte uitgenodig op de informatieavond BOSE. Deze avond
wordt gehouden op woensdag 6 oktober in de grote zaal van het
Strabrecht College. De avond vangt aan om 19.30 uur en wordt geor-
ganiseerd door het OOGN (Overleggroep Oosttangent Geldrop
Nuenen) in samenwerking met het SRE (Samenwerkingsverband Regio
Eindhoven).

Op deze avond zal er informatie over BOSE worden gegeven door projectleidster
Mevr. I. Cortenbach. Daarna volgt een korte vragenronde van uitsluitend technische
aard. De vragen moeten schriftelijk worden ingediend tijdens de pauze.

Voor het tweede gedeelte van de avond wordt de politiek van Geldrop- Mierlo uit-
genodigd. U heeft dan de gelegenheid om uw niet technische vragen te stellen of
om in discussie te gaan met de politiek. 

Waar gaat het over:
Om een 4-baans weg direct langs de Coevering, Herdersveld en het Grote Bos. Een
weg die uw woon- en leefklimaat behoorlijk kan aantasten. Denkt u maar eens aan
het lawaaioverlast van een dergelijke weg. Denkt u maar eens aan het mooie stuk
natuur aan onze oostkant. Natuur die straks doormidden wordt gesneden door een
weg. Een weg die veel verkeer gaat aantrekken. 

Laat deze unieke kans niet voorbijgaan
Deze informatieavond geeft u de kans om de SRE, de gemeente en de politiek te
laten horen hoe u over deze weg denkt. Een aantal partijen zijn bezig hun stand-
punt te bepalen. Laat deze unieke kans niet voorbij gaan. n

Meer informatie over BOSE en reacties van de wijk kunt u vinden op www.wijk-
bladcoevering.nl
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040 - 286 21 43
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040 - 285 40 88

040 - 285 49 53
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040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88
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zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop

040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl

040 - 285 17 31
040 - 285 81 20

Cafetaria “De Coevering”
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl



Een paar weken later schoof het wijk-
blad bij hun aan tafel in de enige boer-
derij die de Coevering rijk is. De sfeer
van de van Meijls hangt er nog, maar
intussen is er al veel veranderd. 
Gerja en Theo hebben als hobby aan-
gespannen paardensport. Deze tak van
sport kunt u zien op de menclub. In de
boerderij is voldoende plaats voor de
paarden en wagens. Het was precies
het gebouw waar ze naar zochten.
Tot vorig jaar stonden hun paarden bij
een boerderij aan de spaarpot. Toen
deze boerderij, vanwege uitbreiding
van dit industrieterrein, gesloopt moest

worden werd er uitgekeken naar een
andere locatie. Door de contacten met
de Baron lukte het om de boerderij aan
Mackenziestraat te pachten. 
Dat er iets ging gebeuren was duidelijk,
ze moesten namelijk een datum prikken.
Het overige werd door een goede
vriend in stilte geregeld. Vanuit de oude
locatie aan de spaarpot werden ze per
kar (een hoge kar) naar de Akert gere-
den voor een kleine pauze. Daarna ging
het door de Mackenziestraat naar de
boerderij. n
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GOED en DESKUNDIG

Nieuw record zwar-
te ooievaars bezoekt
Strabrechtse Heide
Op de Strabrechtse Heide pleiste-
ren sinds enkele weken een aantal
zwarte ooievaars.

In totaal zijn er 15 bij elkaar gezien. Na
het topjaar 2001, toen er in totaal 13
werden waargenomen, is het record dit
jaar weer verbroken. De eerste zwarte
ooievaar werd dit jaar door Staatsbos-
beheer waargenomen op 29 april in het
natuurgebied de Pan in Sterksel. 

Schaarse doortrekkers. Zwarte ooie-
vaars zijn in ons land schaarse doortrek-
kers. Het overwinteringsgebied ligt in
Afrika en de broedgebieden liggen in
het oosten van Europa met kleine popu-
laties in Denemarken en de Ardennen. 

De groep die nu op de Strabrechtse
Heide verblijft bestaat hoofdzakelijk uit
jonge exemplaren. Deze vallen op door
de bruine kop en een grijsgroene sna-
vel. Volwassen zwarte ooievaars kun je
herkennen aan de scharlaken rode
poten en snavel. 

Rijk gedekte tafel. De dieren zoeken
naar voedsel in de snel droog vallende
vennen op de Strabrechtse Heide. Het
voedsel bestaat voornamelijk uit
Amerikaanse hondsvisjes die op karakte-
ristieke wijze worden gevangen. Dat
doen ze door de snavel heen en weer
door het water te bewegen, totdat er
een visje tegenaan komt, dat ze daarna
in een beweging vangen.

Enkele jaren geleden heeft Staatsbos-
beheer aan de Hoenderboompaal
(langs fietsroute de Pan) een gedeelte
van het naaldbos opgeruimd. Dit is
onder andere gedaan om meer water in
het nabij gelegen Grafven vast te hou-
den. Door het verwijderen van het bos
is er op die plaats ruim zicht op het ven
ontstaan waardoor de van nature schu-
we zwarte ooievaars goed zijn te obser-
veren. 

Staatsbosbeheer verwacht dat de zwar-
te ooievaars nog wel enkele weken op
de Strabrechtse Heide zullen blijven
rondhangen alvorens zij doorvliegen
naar hun overwinteringsgebied. n

Een boerenverhuizing

Maakt u even kennis met de "nieuwe" bewoners van de boerderij van de
Baron. Gerja en Theo wonen er al weer bijna een jaar. Op 15 augustus
is het echter officieel geworden door een heuse boerenverhuizing.
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Terwijl de Kleine Dommel kalm onder de
Geldropse bruggen haar weg zoekt, is
de Dommeldalcommissie verschillende
keren bij elkaar gekomen om het wel en
wee van de beek te bespreken. De com-
missie, voorgezeten door de gemeente
Geldrop-Mierlo, en van deskundig
advies voorzien door Staatsbosbeheer,
het Waterschap en de Milieudienst van
het S.R.E., heeft een aantal plannen ont-
wikkeld. Dit in overleg met het I.V.N., de
Hengelsportvereniging, Duurzaam
Geldrop en de bewonersvertegenwoor-
digers uit de Akert en Coevering West. 

Een stukje historie
De Kleine Dommel stroomt vanuit het
zuiden door ons dorp en vindt haar
weg naar het noorden waar zij samen-
vloeit met de grote Dommel en uitein-
delijk overgaat in de Maas op weg naar
de Noordzee.
Vele eeuwen stroomde het water zon-
der inmenging van mensen door het
dal, maar wij mensen moesten ons met
de gang van zaken bemoeien.
Honderden jaren geleden werd er al
een kasteel bij de beek gebouwd,
omdat het water de bewoners goed
van pas kwam. De buren van het kasteel
in Heeze deden hetzelfde. Daarna
kwam er een kerk en een handvol hui-
zen: Geldrop. De mensen vonden werk
in de textielindustrie en het water moest
zijn weg zoeken door het wiel van een
watermolen om de weefgetouwen te
laten draaien. Bovendien werd het
beekwater gebruikt als spoelwater voor
de stoffenproductie.
De grootste ingreep kwam echter in de
jaren zestig van de vorige eeuw. Wij
bepaalden hoe het water het beste zou
moeten stromen, rechtuit in strakke lij-
nen, op de tekentafel bedacht.
Maar in de jaren negentig kwam men
hier gelukkig van terug. Men wilde

geen kunstmatige bedding meer. 
De meanders zijn terug en nu stroomt
de Kleine Dommel weer, op enkele pun-
ten na, door de eeuwenoude beekloop.
Een viertal bruggen dwingt de stroming
nog het oude vastgelegde stramien te
volgen. In het textielmuseum draait er
zelfs weer een waterrad dat is gebouwd
naar historisch ontwerp. Het is een
speelse watermolen voor het plezier,
geen zwoegende aandrijving meer voor
een zwaarwichtige fabriek.
En hoe gaat het nu verder met in het
Dommeldal?
Dat is nu precies de opdracht van de
Dommeldalcommissie.

Bomen en groen
Mensen zijn niet meer weg te denken in
het Dommeldal. We voeren de eenden,
de ganzen en de vissen voor ons plezier,
wandelen en fietsen langs de oevers en
laten de hond uit.
En de oevers? Met het meanderen zijn
ook de hoeken en bochten teruggeko-
men waar zeldzame en unieke planten
gaan bloeien. Kortom de hele fauna en
flora herstellen zich. Maar dat heeft ook
een keerzijde. Wij willen geen wildernis
van door elkaar groeiende en elkaar ver-
stikkende gewassen. Wat wij echt mooi
vinden is een geromantiseerd negen-
tiende-eeuws boerenlandschap. Kleine
weiden omzoomd met bomen en door-
kijkjes naar de verte. In die weiden zien
we het liefst grazende koeien.
De Dommelcommissie - voorgelicht
door deskundigen - heeft gekozen voor
een dergelijk romantisch getint beekdal.
Maar dat heeft zijn prijs. Groensingels
met bomen zijn al voor een deel aan-
wezig en op de Boomfeestdag 2004 is
er nog wat bij geplant. Het laten door-
schieten van de akkerbegroeiing kan
niet. Dus dient er gemaaid en gegraasd
te worden. Deels maaien en deels gra-

zen. Wat het maaien betreft zou hand-
matig maaien de meest gevarieerde
vegetatie opleveren, maar waar vind je
nog echte boeren die dat klaarkrijgen?
Machinaal is dus de keuze met handma-
tige verwerking, die echte boeren het
hooien noemen. Omschudden, bij
elkaar harken, drogen, en vervoeren. 
Vele handen maken het werk licht.
Daarom zoeken we vrijwilligers die een
handje helpen. Volgend jaar willen we
misschien een oogstfeest gaan vieren.
Op deze manier herleven oude tijden
en krijgt het Dommelgebied op een
ludieke wijze de nodige aandacht?

Dieren en beestjes
We hebben het al gehad over grazen in
het Dommeldal. Schapen lijken aardig
in het beeld te passen, maar het zijn
allesgrazers. Ze maken een gebied
totaal kaal en vreten daarbij ook zeldza-
me planten weg. Runderen kiezen wat
ze vreten. Daarom werd een beheerder
met vijftien koeien ingezet om de over-
matige groei van de gewassen in te
tomen. Tegelijk is dat ook een mooi
gezicht voor de buurt. Denk aan ons
romantische landschap met koeien in
de wei. Eerst dacht de commissie nog
aan wildroosters, zodat we tussen de
runderen zouden kunnen wandelen.
Dat kan nu alleen op het eiland.
Wanneer het experiment slaagt, wor-
den ook de andere weilanden toegan-
kelijk voor wandelaars. De palen met
stevig prikkeldraad geven ons nu 
een veilig gevoel en nemen het zicht
niet weg. In de groensingels huizen
allerlei vogels en insecten. 
Het water is schoner dan een aantal
jaren geleden en de visstand bloeit als
nooit tevoren. Voor jonge en voor wat
oudere vissers zou een vissteiger wel-
kom zijn, terwijl de echte sportvisser zelf
een plekje zoekt. 

Borden
Er zijn nog meer wensen van de
Dommeldalcommissie. Daarbij horen
ook de bordjes die wat meer informatie
geven over het beekdal. Samen met
basisschoolkinderen worden op dit
moment teksten ontworpen om de
bezoekers en voorbijgangers op bijzon-
dere zaken opmerkzaam te maken.
Kinderen hebben zo hun eigen vragen
en zij zijn de toekomst. Daarom hebben
de borden voor kinderen prioriteit. We
hopen samen dat de borden niet ten
prooi vallen aan vandalisme. De paaltjes

Bankje, Boompje, Beestje in het Dommeldal

Lees verder op pagina 5

Ingezonden
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met vignetten als aanduiding voor de
hondenuitlaatroutes zijn in ieder geval
niet erg ontzien door vandalen (of zijn
het de hondenbezitters?).

Banken
Voor de wandelaars en andere genie-
ters in het Dommeldal heeft de commis-
sie gedacht aan bankjes. Liefst met uit-
zicht op het water. Moeders en vaders
met kleine kinderen en ook opa's en
oma's kunnen zo rustig met hun kroost
bij de Dommel zitten. Ook hier is van-
dalismegevoelig meubilair natuurlijk
niet de keuze, maar het zouden stevige
banken moeten zijn die wat kunnen
hebben. Echte picknick -sets met ban-
ken en een tafel vindt de commissie iets
teveel op plaatsen die niet veel sociale
controle hebben. Bij de banken horen
ook afvalbakken. Hopelijk worden deze
niet als afvalbakken voor het huisvuil
gezien. We genieten immers allemaal
graag van een schone natuur

Bruggen
En dan nog de betonnen brug. Een
foeilelijk bruggetje. Deze was nodig bij
de aanleg van de vernieuwde beekloop.
Het advies van de wijkvertegenwoordi-
gers is om de brug te bekleden met
hout en te voorzien van leuningen. Via
de betonnen brug leidt een pad ons
naar het verste deel van het Dommeldal
in Geldrop bij de A67. Dat stuk is ook
het mooiste. Helaas is het lawaai van de
snelweg daar het sterkste. De aanplant
van snelgroeiende bomen zou hier een
mogelijke oplossing zijn.

De commissie en de financiën
Er zijn nog heel wat plannen die de
Dommeldalcommissie op tafel heeft
gelegd. Ook de wensen uit de enquête,
die een jaar geleden onder omwonen-
den gehouden is, spelen in de plannen
een rol. Maar zoals vaak speelt geld de

hoofdrol. Subsidies van Rijk, Provincie en
Gemeente liggen in deze dagen niet
voor het oprapen. Daarom zullen de
plannen stapsgewijs worden gereali-
seerd. Via de verschillende wijkbladen en
het Middenstandsbelangen worden de
omwonenden op de hoogte gehouden
van de voortgang. Hulp bij de uitvoe-
ring, bijvoorbeeld hooien, is uiteraard
welkom. Informatie daarover is te krijgen
bij onderstaande personen. Daarnaast is
er ook de mogelijkheid tot sponsering.
Deze sponsoring zou in het bijzonder
voor de banken een optie zijn. Wie weet
staat er straks een bank langs de Dommel
met een koperen plaatje die jouw naam
vermeldt. Iets om over na te denken. n

Leo Le Large, voorzitter
Bewonersvereniging 't Goor /
Coevering West en lid van de
Dommeldalcommissie.

Info: Niek Gorris 289 37 33, Ingrid
Sanders 286 76 75, Leo Le Large 285 05
56.

Kledinginzameling

Steun de weeskinderen in de
Oekraïne
De landelijke najaarsacties van de
Kledingactie van Mensen in Nood
gaan weer van start. Ook in uw
gemeente vindt er een inzameling
plaats. Goede, nog bruikbare kleding,
schoeisel, huishoudtextiel en dekens
in gesloten plastic zakken zijn van
harte welkom. U kunt uw kleding
afgeven op het onderstaande adres: 
Petrus en Paulus kerk, 9 oktober 10.00
uur tot 12.00 uur

Opbrengst kleding voor kinder-
opvanghuis
Uw kleding komt altijd goed terecht bij
de Kledingactie van Mensen in Nood.
De Kledingactie zamelt al ruim 35 jaar
kleding in en is hiermee de oudste cha-
ritatieve kledinginzamelaar van
Nederland. Bovendien is Mensen in
Nood in het bezit van het CBF-keur-
merk. De ingezamelde kleding wordt
verkocht aan betrouwbare sorteerbe-
drijven in Nederland. 
Ook dit najaar gaat de opbrengst van
de kleding naar ons weeshuisproject in
de Oekraïne. Hulp is daar namelijk nog
steeds hard nodig. Samen met de loka-
le stichting Slobozhanshchina in
Charkov zet de Kledingactie zich in
voor hulp aan ruim 140 weeskinderen. 

Dankzij de bijdrage van vele kleding-
gevers en vrijwilligers hebben we al
veel hulp kunnen bieden, maar er
moet nog van alles gebeuren. De ver-
bouwing van het weeshuis is gereed,
nu kan er gestart worden met het
inrichten van de verschillende ruimtes.
Er is onder meer geld nodig voor de
aanschaf van de kinderslaapkamers, de
inrichting van de kantine en de eetzaal
en voor de aanschaf van sporttoestel-
len voor de gymzaal. Helpt u mee?
Want alleen met uw hulp hebben deze
weeskinderen uitzicht op een beter
bestaan.

Draagt u ook een steentje bij? 
Door uw overtollige kleding af te
geven bij een van de inzameladressen
kunt u de weeskinderen helpen. Hebt
u geen kleding, maar wilt u toch hel-
pen? Maak dan een gift over op giro
7527 's-Hertogenbosch o.v.v. weeskin-
deren. Voor meer informatie kunt u kij-
ken op www.kledingactie.nl of bellen
naar 073-6871060. n

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen

voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:

Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,

tel. 0492-664907

Secretaris;

W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop



Vespucci ging voor de bekende lokale
bankiersfamilie De Medici werken. Deze
rijke familie bestuurde het land destijds
en beschermde de kunsten en weten-
schappen. Hierdoor werd Florence rond
1500 hét culturele centrum van Europa. 
In 1492 werd Vespucci naar Spanje
gestuurd. Hij ging daar de zaken van
zijn werkgever behartigen. 

Toen hij eenmaal in Spanje was ging hij
op schepen werken. En zo kwam het
dat Vespucci in 1499 zijn eerste expedi-
tie ondernam. Tijdens deze reis voer hij
naar de monding van de rivier de
Amazone in het huidige Brazilië.
Sindsdien staat Vespucci bekend als de
ontdekker van deze rivier die de groot-
ste ter wereld is, al was dat besef er
toen nog niet. 
Naast Zuid-Amerika bezocht Vespucci

ook Midden-Amerika. Van de gebieden
waar hij was geweest maakte hij kaar-
ten en beschrijvingen. Deze beschrijvin-
gen gaven een goed beeld van de men-
sen, dieren en de natuur van de Nieuwe
Wereld. Zo werden de pas ontdekte
gebieden genoemd.

Ook de kaarten die Vespucci had ver-
vaardigd, waren van grote waarde. De
Duitse cartograaf(iemand die kaarten
tekent) Martin Waldseemüller, had zijn
reisverhalen gelezen en zijn kaarten
bestudeerd. Hij hield ervan namen te
verzinnen. Zo besloot hij het in 1492
door Columbus ontdekte gebied
Amerigo te noemen. Andere cartogra-
fen namen dit over waardoor het leek
alsof Vespucci de ontdekker was. Later
bleek dat dit een vergissing was. De
naam Amerigo (lees Amerika) was in de

tussentijd zo ingeburgerd dat men het
zo heeft gelaten.

Vespucci, die een grote waarde heeft
gehad voor het beschrijven en het in
kaart brengen van de Nieuwe Wereld,
stierf in Sevilla in 1512 na Chr. aan mala-
ria. Hij was toen 58 jaar oud. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.
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Herkomst staatnamen
Coevering: Amerigo Vespucci
Amerigo Vespucci werd in 1454 geboren in Florence. Zijn familie was
rijk en had veel aanzien in de stad. Toen hij jong was las hij veel en hij
verzamelde boeken en kaarten (plattegronden). Amerigo studeerde
zelfs bij Michaelangelo, de beroemde schilder uit die tijd.

Amerigo Vespucci



Op de locatie van de gesloopte flats in
de wijken De Coevering en Oranjeveld
heeft Woon-inc. een patioplan ontwik-
keld met een divers aanbod van
woningtypes, waaronder eengezinswo-
ningen, patiowoningen, woonwerkwo-
ningen en riante parkwoningen. Het
totale plan wordt omgeven door het
nieuw aan te leggen St. Cyr Park dat in
samenwerking met de gemeente
Geldrop door de architect van
dit project, Van den Pauwert
Architecten uit Eindhoven, mee
in het plan is betrokken. Het
gebied vormt een sterke een-
heid door de onderscheidende
architectuur en het bijzondere
materiaalgebruik. Verschillende
woningen liggen aan eigentijd-
se hofjes die rustig en kind-
vriendelijk zijn ingericht.
Bovendien wordt er veel aan-
dacht besteed aan de inrichting
van de directe omgeving.

Vele opties
Aan de afwerking van alle woningen
wordt veel aandacht besteed.
Bovendien kunnen toekomstige kopers
kiezen uit vele opties. Bij enkele kavels
kunnen zij samen met de architect de
indeling van de woning nog geheel
naar eigen wens bepalen. Hierbij zijn er
veel mogelijkheden.
De bouw van dit project start naar ver-
wachting medio november 2004 en
wordt eind 2005 opgeleverd. De ver-
koopprijs is vanaf  207.500 tot 
302.500 voor de vrijstaande grote park-
woningen aan de Kortenaerstraat. De
prijzen zijn inclusief een eigen parkeer-

voorziening op een voor buitenstaan-
ders afgesloten binnenhof. Voor meer
informatie kunnen geïnteres-seerden
contact opnemen met Makelaarskan-
toor House4Sale, Grassavanne 2 in
Eindhoven, telefoon: 040 235 84 60. 

Maison St. Cyr
Het totale plan sluit aan op het
Beschermd Wonen-gebouw Maison St.

Cyr. Dit gebouw, be-staande uit 96
huurappartementen voor senioren met
een totaalpakket aan algemene voorzie-
ningen en activiteiten en een uitgebreid
servicepakket, is begin dit jaar opgele-
verd. Het gebouw wordt op 9 septem-
ber officieel geopend. n
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In Geldrop in de wijk Coevering ontwikkelt Wooninc. in opdracht van
Woningbouwvereniging Beter Wonen Patrimonium een plan met in
totaal 112 koopwoningen. Begin september start House4Sale Makelaars
in Eindhoven met de verkoop van deze woningen. De bouw ervan
begint medio november.

Start verkoop St. Cyr en Kortenaerstraat Geldrop

Damesmode  -  elke twee weken een nieuwe collectie 

Binnenkort ook grote maten 

Uitsluitend kwaliteitskleding 

We zijn bereid speciale bestellingen te verzorgen 

Winkelcentrum Coevering 7, 5665 GA Geldrop, Tel./Fax 040-2854071 

Voor

30 km zones
in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg
langs de Coeveriing

Persbericht

Atelier route ook
door de Coevering
Op zaterdag 2 oktober en zondag 3
oktober is "Atelier Open" weer te bezoe-
ken van 12.00 tot 17.00 uur op
Bosrand 66. Marga Cordes en Eveline
Pyckevet vinden het dan leuk om u in
het atelier rond te leiden. We hebben
dit jaar twee gast-kunstenaars die werk
tentoonstellen:

" Nel van Beekvelt met beelden
" Marieke van Bree met sieraden 

Het is tijdens "Atelier Open" mogelijk
om schilderijen, beelden en sieraden te
kopen. n
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25

5665 GA Geldrop

Tel.: 040 - 285 74 88

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4

5665 GA Geldrop

Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres

Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:

Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Horen, zien
en niet luiste-
ren (17)
Het mooie vakantie leven is weer voor-
bij. Ik mocht drie weken lang tot mijn
grote ongenoegen uitslapen. Die rot
katten bleven des te langer beneden
rond dollen. Eén voordeel had de
vakantie wel, 's ochtends werd ik lek-
ker lang uitgelaten. Bijna elke ochtend
mocht ik zwemmen in de dommel, als
er tenminste geen jonge eenden in de
buurt waren. Ook had het vrouwtje
alle tijd om uitgebreid met andere
honden bazen te praten zodat ik lek-
ker kon stoeien met mijn vriendjes en
vriendinnetjes. 's Middags liet het
jonge baasjes me de omgeving van de
dommel zien en soms gingen zij
samen met mij het bos is. Ik heb geno-
ten.
Nu mag ik 's ochtends vroeg weer
naar beneden, word ik uitgelaten en
dan vertrekt de meute weer. Tussen de
middag en rond 5 uur mag ik weer
naar buiten en dan 's avonds nog een
keertje. Daar tussen door moet ik op
de "grote baas"passen. Wat die man-
keert snap ik geen snars van. Me uitla-
ten heeft hij al maanden niet meer
gedaan, hij brult als ik de katten dwars
zit en verder kletst hij maar wat tegen
me. Hopelijk gaat dat ooit nog is over,
want zo'n vent constant op je lip ook
niet alles. Nee, laat alles maar weer bij
het oude worden, zodat ik zelf uit kan
maken wanneer ik tegen die beesten
boven tekeer kan gaan. n

Zar Blok

Tweemaal per week komen de groepen
van gemiddeld  8 dames bijeen om van
(pottenbakkers)klei alle mogelijke figu-
ren en sculpturen te maken. Onder
begeleiding van Els Ramakers (die dit al
ruim 10 jaar doet) overleggen dames
onderling wat zij gaan maken en hoe ze
dit gaan afwerken. Met het maken van
een voorwerp ben je er dus nog niet:
het moet worden gebakken en eventu-
eel ook nog worden geglazuurd.

Hoe dit gaat en hoe de diverse resulta-
ten eruit zien is te bekijken na de ope-
ning van de tentoonstelling in de grote
zaal van De Dreef:

Zaterdag 9 oktober van 11.00 tot
17.00 uur 
(om even het winkelen te onderbre-
ken?)
Zondag 10 oktober van 13.00 tot
17.00 uur.

We hopen op een goede opkomst: de
dames willen u, trots als ze zijn op de
resultaten van hun hobby, graag hun
kunstwerken tonen. n

Een fan

Tentoonstelling van de
Keramiekgroep in De Dreef
Ruim 25 jaar geleden, enkele jaren na 'de geboorte' van de wijk de
Coevering, ging in het oude Dreef gebouw een creatieve groep van
start. Deelnemers legden zich, onder meer onder begeleiding van Jennie
van den Eijnden, toe op batikken en het emailleren van sieraden.
Eigenlijk bestaat die groep nog steeds, al zijn de bezigheden 'vergroeid'
naar Keramiek: het maken van (sier)voorwerpen en het conserveren
ervan.
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Klassieke muziek
in 'De Dreef‘
Alweer ruim 10 jaar wordt er van sep-
tember tot en met april, elke derde zon-
dag van de maand door een groep
mensen 'samen' naar klassieke muziek
geluisterd. Dat gebeurt van 14.30 uur
tot 17.00 uur.
Bij toerbeurt gepresenteerd, maar voor-
al ook ingeleid en zonodig verduidelijkt,
door Vincent Limburg, Jan Ramakers en
Peter van der Wurf.

Maar niet alleen dat: vóóraf (om 14.00
uur) en tijdens de pauze is er volop gele-
genheid voor een onderling praatje. Dit
alles onder het genot van een drankje
of een kopje koffie. Daarmee betekenen
deze middagen niet alleen 'lekker luiste-
ren naar interessante klassieke muziek',

maar zeker ook het onderhouden of
aanhalen van onderlinge contacten.

Er zijn nog enkele open plaatsen, al is
het aanbod beperkt: 'de fun zaal' - onze

luister ruimte- is niet zó groot.
De eerstvolgende bijeenkomst is op
zondag  17 oktober om 14.00 uur.  n

Van een luisteraar

Overlast afvalproef in de Coevering

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

Sinds november 2003 biedt de gemeen-
te Geldrop-Mierlo u de mogelijkheid om
kunststof flacons, plastic flessen, drank-
kartons (tetrapakken) en blik gratis in te
leveren. Zo kunt u besparen op de afval-
stoffennota. De bovengenoemde afval-
componenten kunnen worden gedepo-
neerd in een aantal containers nabij de
ingang van Winkelcentrum Coevering.
Op alle containers staat aangegeven
wat precies in welke container mag.

Helaas komt het voor dat de containers
zijn verontreinigd met afval dat niet gra-
tis mag worden aangeboden. Regel-
matig treft de afvalverwerker hierin huis-
houdelijk restafval aan. Dit is NIET de
bedoeling. U kunt alléén kunststof fla-
cons, plastic flessen, drankkartons en
blik aanbieden en dus geen ander huis-
houdelijk afval, zoals boterkuipjes, vlees-
schaaltjes, bakjes of andere soorten
plastic. Als de afvalstromen in de contai-
ners vervuild zijn, is het niet mogelijk
om het afval te recyclen. Het wordt in
plaats daarvan verwerkt in een (dure)
afvalverbrandingsinstallatie. De doelstel-
ling van recycling wordt hierdoor niet
gehaald en zo komt het bestaan van het
gratis inzamelsysteem in het geding.

Tevens zijn er, ondanks dat veel inwo-
ners positief gereageerd hebben op de
proef, vanuit de wijk klachten bij ons
binnengekomen. Zo wordt het afval
niet altijd in de containers geplaatst,

maar in vuilniszakken ernaast. Door de
wind worden resten papier en plastic
overal heen geblazen. 

Om te voorkomen dat de containers te
vol raken, heeft de gemeente afvalinza-
melaar Cure opdracht gegeven om deze
op vrijdag en zaterdag twee maal te
ledigen in plaats van één keer. Verder
zal de gemeente een aantal keer per
week op verschillende tijden foto's
maken om een goed beeld te krijgen
van de situatie ter plekke. 

De gemeente neemt de klachten seri-
eus; we kunnen deze echter alleen
voorkomen als u zich aan de regels
houdt. Dus: biedt alléén kunststof fla-
cons, plastic flessen, drankkartons en
blik aan en geen ander huishoudelijk
afval en plaats geen afval naast de con-
tainers. Doet u dit toch dan bestaat de
kans dat de gemeente besluit de proef
op te heffen. n
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- GEZOCHT - GEZOCHT -

Witte oude lakens ten behoeve van
de versiering voor de halloween
optocht. Ze mogen verkleurd en ver-
sleten zijn. Inleveren kan bij De
Dreef, W. C. Coevering 33, Geldrop.

Een nare droom
Het is 2010. Sinds een paar maanden is
de oosttangent geopend. Een grote
stroom auto's rijdt op deze nieuwe weg.
Ze mijden de files rond Eindhoven.
Terwijl ik sta na te denken hoe ik in de
bossen aan de andere kant van de weg
kom, hoor ik het autolawaai van alle
kanten komen. Van deze nieuwe weg
en ook van de A67. Waar je ook loopt,
dat lawaai hoor je overal. Ik probeer een
gaatje te vinden om snel naar de over-
kant te rennen, maar helaas, het is te
gevaarlijk.

Al na een paar maanden denkt men ero-
ver na om de weg te verbreden tot 4 rij-
stroken. Zoveel verkeer trekt deze weg.
Had de politiek van Geldrop zich maar
actiever tegen deze weg verzet. Want
nu die er ligt wordt pas duidelijk hoe-
veel overlast deze geeft. Hij snijdt de
gemeente doormidden hij omklemt de
Coevering in een voortdurende ver-
keersstroom. Wande-len in de natuur is
moeilijk met deze moderne Berlijnse
muur.
Gelukkig word ik wakker uit deze nare
droom. Als ik een paar dagen later rond-

loop in de bossen achter de Coevering,
hoop ik van harte dat deze weg er
nooit, maar dan ook nooit komt. We
moeten maar eens gaan stappen met
Jap. Over het tracé, en ons dan goed
afvragen wat we allemaal weggooien.
Wie we meenemen, Jap, Flierefluiter en
de hele politiek, inclusief wethouders,
gemeentesecretaris en burgemeester.
Allemaal moeten ze tranen in de ogen
krijgen als Jap verteld wat we allemaal
gaan kwijtraken. n

Flierefluiter
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Halloween optocht

Zondag 31 oktober is er om 18.30
uur een halloween optocht door
de wijk. 

Deze laatste dag van de herfstvakantie
kunnen kinderen vanuit De Dreef geza-
menlijk in een optocht door de wijk trek-
ken. Natuurlijk horen daar lampionnen
en halloween maskers bij. Deze kunnen
gemaakt worden thuis of tijdens een
tweetal knutseldagdelen in De Dreef.
Wij zijn nog op zoek naar ouders die als
vrijwilliger willen helpen bij de knutsel-
dagdelen, de voorbereiding zoals ver-
sieren van de wijk en het meelopen in
de optocht. Alle kinderen die zin heb-
ben kunnen meedoen. Bij kinderen
beneden de 5 jaar verwachten wij dat
de ouder zelf ook meeloopt. U kunt u
kind opgeven bij De Dreef . De knutsel-
data zullen via Middenstandsbelangen
en posters bij De Dreef bekend worden
gemaakt. n

De Teleurstelling
Woensdag 30 juni vergaderde de commissie ruimtelijke ordening. Op de
agenda stond onder andere ons onderwerp: Geluidsoverlast van de
A67. Die avond werd bepaald of men verder ging met onderzoeken naar
geluidswerende voorzieningen.

Het feit dat er nog meer onderzoeken
nodig zouden zijn maakte ons al argwa-
nend. Dit werd versterkt door de late
ontvangst van de stukken van de
gemeente- ambtenaren ter voorberei-
ding op deze vergadering. Deze zouden
worden toegezonden, maar als we zelf
geen stappen hadden ondernomen
zaten we nu nog te wachten op de
gegevens.

Wat wij al vermoedden, gebeurde. 
Het beleidsstuk van de afdeling
Ruimtelijke Ontwikkeling ademde veel
weerstand uit. Men zag het daar duide-
lijk niet zitten. In hun voorstel werden
enorme bedragen genoemd en varian-
ten naar voren gebracht van torenhoge
geluidswallen. (Is dit smoel geven aan
de snelweg?) 
Er zouden volgens de ambtenaren een
jaar lang dure onderzoeken moeten
plaatsvinden, hoofdzakelijk aan de
andere zijde van de weg: dus aan de
kant van de weg waar geen geluidswal
komt. Dit zou nodig zijn, omdat de
Flora en faunawet dit toeschrijft. Daar
zouden planten en dieren kunnen leven
die nog niet in kaart zijn gebracht. Het
gebied is echter wel in kaart gebracht,
door lokale natuurorganisaties, provin-
cie en Staatsbosbeheer, maar het moet
volgens de ambtenaren veel gedetail-
leerder. Het gaat dan ook weer veel
meer geld kosten. Zou de wet niet zijn
bedoeld om wegenbouwers aan ban-
den te leggen i.p.v. het bemoeilijken
van het creëren van rust? 
Ook zou men voor het aanleggen van
de wal 18 ha grond moeten aankopen.
Dat is negen maal zoveel als onzes
inziens nodig is. 
Een voor ons belangrijk akoestisch
onderzoek, over een eventuele geluids-
afname in de toekomst met factor vier
door het aanleggen van een geluids-

wal, werd nauwelijks naar voren
gebracht.
Ook de mens kwam in het stuk en in de
vergadering niet aan de orde. 

Het beleidsstuk was geschreven in zeer
moeilijk te doorgronden taal. Wij zullen
u deze regelgevingen besparen. De
ambtenaren van de gemeente Geldrop-
Mierlo adviseerden o.a. op grond hier-
van niet door te gaan met dure onder-
zoeken.

De commissieleden, die deze taaie stuk-
ken in hun vrije tijd moeten doorne-
men, stelden nauwelijks kritische vra-
gen. De meeste lieten zich om de tuin
leiden en volgden het advies van de
ambtenaren op. De conclusie luidde: Er
zal op een creatieve wijze gezocht die-
nen te worden naar minder kostbare
oplossingen om het geluid te reduce-
ren. Wanneer en hoe deze creatieve
speurtocht gaat plaatsvinden werd niet
duidelijk.

Het wordt waarschijnlijk afwachten tot
Rijkswaterstaat eindelijk begint met het
aanbrengen van ZOAB op alle rijstro-
ken. Die anderen, die moeten het doen.
Men zegt het niet hard, maar uit de
argumenten en de daden komt dit dui-
delijk tot uiting. Men wast de handen in
onschuld
De politiek heeft haar burgers toch maar
weer het idee gegeven hen serieus te
nemen.
En verder maakt het haar niet zoveel uit
dat de daadwerkelijke overlast de
komende twintig jaar niet vermindert.
De meeste woningen vallen toch net
niet binnen de wettelijke verplichting
om actie te ondernemen. Waar maken
we ons eigenlijk druk over? n

Ingrid Sanders en Rob Friedhoff

Fan
Iedereen is wel ergens fan van. Kleine
kinderen zijn dat meestal van een teken-
film- of stripheld. Tieners zijn weer vaker
fan van een favoriete artiest of filmster.
Ik dus ook. Ik ben fan van Mary-kate &
Ashley Olsen. Er zijn mensen die nog
nooit van ze gehoord hebben, maar ze
hebben al in heel veel films gespeeld.
De eerste film die ik van ze heb gezien
was ongeveer vier jaar geleden. Die film
heet 'It takes two'. En inmiddels heb ik
wel meer films van hun thuis. Ik heb
nou ook wat posters van Mary-kate &
Ashley in mijn kamer hangen. En er zijn
natuurlijk ook mensen die posters van
de hele showbizz op hun kamer hebben
hangen, maar ik ga nu geen namen
noemen. Sommige mensen veranderen
ieder jaar van wie ze fan zijn maar dat
komt omdat er ook weer artiesten stop-
pen of te oud worden enzovoort. Ik doe
dat niet en ik hoop dat ze nog heel lang
beroemd blijven; Mary-kate & Asley
Olsen. n

Merijn van Wanroij

Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.
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- Nieuw schrijftalent gezocht - 
Door verschuiving van werkzaamheden binnen de redactie van het wijkblad is er
plaats vrij voor een nieuw redactielid. Wij zouden graag iemand verwelkomen die
de redactie wil versterken. Het de bedoeling dat je ongeveer één keer per maand
een of meerdere stukjes schrijft voor het wijkblad. Als je interesse hebt stuur dan een
mailtje naar wijkbladcoevering@hetnet.nl of bel even naar 2867206.

Het afscheid van een
vriendelijke specialist
Op 20 juni 2004 zat het erop. Ton van Schaik sloot voor de laatste keer
de deur van zijn DA drogisterij in het winkelcentrum Coevering. Op 3
juli kwam hij nog een dagje terug, samen met zijn vrouw. Er stond hem
nog een afscheid te wachten.

De komende maanden staat hij klaar
om zijn opvolger Broos te ondersteu-
nen. Niet in de winkel maar met de
inkoop of andere kleine problemen die
hij met zijn ervaring zonder problemen
kan oplossen.

Zevenendertig jaar lang was Ton van
Schaik drogist in Geldrop. Eerst in de
Wielewaal en de laatste 9 jaar ook in de
Coevering. Hij nam toen de winkel over
van Jos Eikelhof. Ton heeft het onder-
nemen niet van een vreemde. Zijn
vader en moeder hadden een kruide-
nierszaak. Op zijn vijftiende werd hij
noodgedwongen van school gehaald,
omdat zijn vader een hartinfarct had
gehad. Hij moest de zaak in om zijn
moeder te helpen. Dat heeft hij van zijn
vijftiende tot zijn drieëntwintigste
gedaan. Omdat hij toen zag dat een

kleine kruidenierszaak geen toekomst
had, haalde hij zijn drogisterij diploma.
Toen de zaak gesloten werd heeft Ton
een jaar gewerkt in een drogisterij. In
dat jaar werd het hem duidelijk dat het

werken in loondienst hem niet lag.
Daarom ging hij op zoek naar een eigen
winkel. Die diende zich in Geldrop aan,
in een nieuw winkelcentrum aan de
Wielwaal waar hij samen met zijn vrouw
Riet de drogisterij begon. 

Toen negen jaar geleden Jos Eikelhof
hem vertelde er mee te willen gaan
stoppen heeft hij deze zaak overgeno-
men. Een strategische zet, omdat win-
kelcentrum Wielewaal steeds minder
begon te lopen. Zijn dochter Carla werd
bedrijfsleidster in de Coevering. In 1999
is de zaak in de Wielewaal gesloten.
Carla was in verwachting en vanaf dat
moment heeft Ton de leiding van de DA
in de Coevering op zich genomen. Nu,
vijf jaar verder, is het moment daar om
ermee te gaan stoppen. Ruim drie jaar is
gezocht naar een goede overname kan-
didaat. En die is nu gevonden in Broos
van de apotheek. Het huidige personeel
kan gewoon blijven werken. 

Ook in zijn laatste dagen was Ton vol
energie bezig, zoals altijd. Voordat de
winkel open ging had hij het papier-
werk al afgerond. Daarna was hij er
voor de klanten. Voor iedereen een
vriendelijk advies, even een probleem
oplossen of een gezellig praatje. Hij had
tussendoor nauwelijks tijd voor een
broodje en een paar lauwe koppen kof-

fie. Ton maakte vaak lange
dagen, van half acht 's
morgens tot half zeven 's
avonds, maar altijd met
veel plezier. 

Wat hij gaat doen na zijn
"pensionering" is nog niet
duidelijk. Ton heeft er nog
niet over nagedacht.
Lezen, studeren, vakantie
houden en Spaans leren
staan op het programma.
Maar hoe het precies gaat
lopen ziet hij wel. Eerst
moest er nog voor de laat-

ste keer een balans worden opgemaakt.
Dat was nodig om precies te weten hoe-
veel waarde er in de winkel stond.
Daarna het afscheid. Het afscheid van
een vriendelijke specialist. n


